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Abstract (en)
This laser work tool comprises:   - a laser generator (18);   - an optical fibre (21) whose entrance is connected to the output of the laser generator;
  - a laser-beam amplifier (20) whose input is connected to the exit of the optical fibre; and   - means (5) for transporting, through the air as far as a
work point, the laser beam emitted by the amplifier. <??>Application to the decontamination of the primary cooling system of a nuclear power station
steam generator. <IMAGE>

Abstract (fr)
L'appareil de travail au laser comprend: un générateur laser (18); une fibre optique (21) dont l'entrée est reliée à la sortie du générateur laser;
un amplificateur de faisceau laser (20) dont l'entrée est reliée à la sortie de la fibre optique; et des moyens (5) pour transporter par voie aérienne
jusqu'à un point de travail le faisceau laser émis par l'amplificateur. Application à la décontamination du circuit primaire d'un générateur de vapeur
de centrale électronucléaire. <IMAGE>
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